

## YE-2216A 自动单双弯靴面定型机 Automatic Upper Moulding Machine

1. 本机适用于各式鞋面之脚背翘度定型，对于超大面积超厚之鞋面亦能操作自如。
2. 整形上压刀采用二段式行进，操作安全，鞋面中心定位准确。
3. 本机可视鞋面面积大小调整所需行程深度，依材质特性调整所需承受压力，下料速度、定型时间、定型温度、下刀顶料压力，使鞋面定型翘度更加完美。
4. 本机可视鞋面翘度角度简易更换刀模，使鞋面翘度与楦头翘度一致，减少损耗。
5. 用带微调的气缸，可以调整两侧板的距离，排除靴面的皱折，破裂等现象，以达到靴面定型最佳效果。

1. Automatic vamp moulding machine is suitable for women' s and men' s boots and can adjust according to the curve of the boot. The operator can change pressure, speed, time, temperature, etc according to material. You can get better moulding effect.
2. This machine has a self-adjustable wiper which adjusts to the curve of the shoe and prevents damage of the material.
3. The machine is suitable for any curve of the vamp, and for both thin and think leather.
4. Any kind of vamp, any kind of leather (natural or artificial leather) can be moulded.
5. The machine is easy to operate and needs only power supply and compressed air. The machine has embedded heating system.

机械尺寸 Dimensionss	空气源 Air pressure	电源 Power	产量 Capacity
1680X850X700	0.6MPa	220V/50HZ	1500Pairs/8H



**YUANYI SHOE MAKING MACHINE**  
远益鞋机

YE-2216A 自动单弯靴面定型机  
YE-2216A Automatic Upper Moulding Machine

since 96  
专心专业创新  
www.cneaga.com